

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR ~~RESTRICTED~~  
LES TARIFS DOUANIERS L/2820/Add.2  
ET LE COMMERCE 27 January 1969

Limited Distribution

Original: English/  
anglais

SCHEDULE XLV - SPAIN

Article XIX - Duty Increase on Synthetic Rubber

Addendum

The following joint communication has been received from the delegations of Spain and the United States of America.

With reference to the consultations between the United States and Spain regarding an increase in the Spanish tariff on synthetic rubber (L/2820, 19 July 1967), we have the honour to inform you that our two Governments have agreed that their reciprocal rights and obligations under paragraph 3(a) of Article XIX of the General Agreement should be maintained through 21 March 1969.

The delegations request that copies of this letter be circulated to the contracting parties.

LISTE XLV - ESPAGNE

Article XIX - Majoration de droits sur le caoutchouc synthétique

Addendum

Les délégations de l'Espagne et des Etats-Unis d'Amérique ont fait tenir au secrétariat la communication comme ci-après.

Nous référant aux consultations entre les Etats-Unis et l'Espagne concernant une majoration des droits du tarif espagnol sur le caoutchouc synthétique (L/2820, 19 juillet 1967), nous avons l'honneur de vous informer que nos deux gouvernements sont convenus que leurs droits et obligations réciproques en vertu du paragraphe 3, alinéa 2), de l'article XIX de l'accord général seraient maintenus jusqu'au 21 mars 1969.

Les délégations demandent qu'une copie de la présente communication soit distribuée aux parties contractantes.

